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            Zápis č. 4-2016 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 27. 10. 2016  v 17:00 hodin v budově OÚ

Přítomno:       12 členů zastupitelstva
Omluveno: 2 členové – Mgr. Lukáš Gola, Bc. Lenka Nevludová
Nepřítomno: 1 člen – Ludvík Konečný
Jednání zastupitelstva se nezúčastnili žádní občané obce.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obecního úřadu paní Silvii Borákovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Rozpočtové opatření č. 5
3. Diskuze

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo požadavek 
na doplnění.
49/2016 – Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program jednání. 
Hlasování: 12 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise byli navrženi pan Josef Klímek a pan Jiří Tkáč.
50/2016 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Ing. Josef Klímek a 
pan Ing. Jiří Tkáč.
Hlasování: 10 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi pan Petr Pavlát a paní Hana Ulčáková.
51/2016 – Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu ve složení: pan Bc. Petr Pavlát a paní
Mgr. Hana Ulčáková.
Hlasování: 10 : 0 : 2

Do zasedací místnosti přišel člen zastupitelstva pan Ludvík Konečný.

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly vzneseny 
žádné námitky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
- Usnesení z minulého ZO jsou splněna. 
- AZ ve dvoře se realizuje.
- Pokračují práce na opravách chodníků kolem smuteční obřadní síně.
- Pokračuje výstavba přístavby školy. Na základě předložených faktur proběhly první platby dotace na 
náš účet.
- Probíhají práce na zadání projektové dokumentace na rekonstrukci sálu a přilehlých místností na OÚ. 
Největším problémem se jeví vzduchotechnika a akustika.
- Budou zahájeny projekční práce na vybudování výtahu na OÚ. Starší lidé mají velký problém na 
obecní úřad vyjít po schodech. S výtahem se počítalo – bude se jednat o venkovní výtah z jižní strany.
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- COOP Beskydy provedlo geodetické zaměření prostoru nákupního střediska a okolí. Dle telefonické 
informace je nyní geometrický plán na stavebním úřadu. Pokud půjde vše dobře, mohli bychom na 
posledním jednání ZO v tomto roce schválit darovací smlouvu.
52/2016 – Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 13 : 0 : 0

2. Rozpočtové opatření č. 5
Prostřednictvím krajského úřadu nám byla zaslána dotace na výdaje spojené s volbami do 
zastupitelstev kraje. Vzhledem k tomu, že se jedná o nové položky v rozpočtu, musí tuto změnu 
schválit zastupitelstvo rozpočtovým opatřením.
Dále je navržena změna ve výdajovém §3639 Komunální služby a územní rozvoj v souvislosti 
s nákupem nového užitkového automobilu. Jak již bylo probíráno na pracovní schůzce zastupitelů, 
jsou naše automobily Multicar ve velice špatném stavu a jen stěží je udržujeme v provozu. Postupně 
musíme všechny 3 vyřadit a nahradit novými stroji. Automobil bude vybaven přídavným zařízením 
pro zimní údržbu – pluh + posyp. Ceny takovýchto aut se pohybují od 1,7 mil. Kč bez DPH výše. DPH 
neuplatníme.
Dále je v rozpočtovém opatření navrženo několik dalších úprav. Podrobně viz podkladový materiál.
53/2016 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5 v celkové výši 804.370 Kč – viz 
příloha zápisu.
Hlasování:  13 : 0 : 0

Vzhledem k tomu, že další jednání ZO bude někdy začátkem prosince a nebudou ještě známy všechny 
podklady pro závěrečné rozpočtové opatření, proto by bylo vhodné, aby byla rada pověřena úpravami 
rozpočtu v plném rozsahu (do konce roku). Podobně tomu bylo i v roce minulém.
54/2016 – Zastupitelstvo obce dočasně pověřuje radu obce prováděním rozpočtových opatření 
v plném rozsahu. Toto pověření platí do 31. 12. 2016.
Hlasování: 13 : 0 : 0

3. Diskuze
V diskuzi informoval pan Eliáš, že zasedal finanční výbor a ze zasedání vzešly dotazy ohledně 
některých položek rozpočtu. Pan starosta následně všechny dotazy zodpověděl.
Pan starosta informoval zastupitele o možnosti zřízení Infokanálu, což je elektronický systém, do 
kterého se občané mohou registrovat zaslanou sms zprávou. Na základě této registrace následně budou 
dostávat informace např. o poruchách dodávky vody, elektřiny, o konání společenských akcí, o datech 
splatnosti místních poplatků atd. podle okruhu jejich zájmu. Zastupitelé ohodnotili systém jako přínos 
pro občany.
Pan Klímek: Kolik systém bude stát?
Pan starosta: Paušál jsou stokoruny měsíčně (dle zvolené služby) a cena jedné sms zprávy asi 1 Kč. 
Bližší informace budou po schůzce s poskytovatelem této služby. 
Pan starosta: Popřemýšlejte o zadání, co bychom měli chtít provést s prostory před OÚ a COOPem. 

           Po dokončení digitalizace katastru a obnově katastrálního operátu bude potřeba provést 
vzájemné majetkoprávní vypořádání pozemků – některé soukromé využívá obec a naopak. Bude to 
práce náročná, zdlouhavá, ale jednou pro vždy je potřeba udělat „pořádek“.

Termín dalšího zasedání Zastupitelstva obce je 2. 12. 2016 v 17:00 hodin. Jednání zastupitelstva 
ukončil pan starosta v 18:15 hodin a poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Bc. Petr Pavlát

       Mgr. Hana Ulčáková

Zápis vyhotoven dne:  31. 10. 2016
Zapsala:  Boráková




